

Lokalforum Regstrup

Bestyrelsesmøde 15. marts 2017

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt uden bemærkninger.

2. Opfølgning på lokalforumsmøde

Næste møde afholdes i Kvanløse på Golfbanen. Det gøres for at få alle i vores lokalområde med og føle, at de er en del af Lokalforum Regstrup.

3. Tilretning af vedtægter, så de passer til fremtiden

Efter lidt debat og småtilrettelser blev de nye vedtægter vedtaget og vil blive fremlagt på en ekstraordinær generalforsamling i forbindelse med Lokalforumsmødet 1. juni 2017

4. Fælleshus

Peter fortalte om det nye fælleshus der er planer om. Alle 4 store foreninger bakker op om huset og vi er ved at se, hvem der eller vil være med.

5. Sociale arrangementer, inkl. Foreningernes dag, byfest, Sankt Hans og Kræmmermarked

Lokalforum deltager til foreningernes dag og til mølledagen.

6. Flagallé

Chris fortalte om udfordringerne ved at skaffe bestyrelsesmedlemmer til en forening omkring flagalleen. Det blev besluttet at vi starter den op under Lokalforum, for senere at skille den fra.

7. Nye boligformer

Chris fortalte om arbejdet han havde gang i omkring nye boligformer. Han kontakter Arkitekter mm for at have noget at arbejde med.

8. Infoskærm m.m.

Skærmen kører fint og det er god respons på den. Det blev besluttet, at generalle opslag kan sidde en måned, hvorefter de bliver taget af. Dem med slutdato på sidder ind til arrangementet er afholdt.

9. Cykelsti

Der er op ad bakke. Hver gang vi tror at nu er den kommet op på listen over prioriteringer, løber politikerne fra ansvaret igen. Vi kæmper videre.

10. Ansøgninger om midler

Regstrup spejderne fik 1.600 kr. til et højtaleranlæg, som alle foreninger kan låne.
Skovvejens spejdere fik 1.600 kr. til et handikaptoilet.

11. Eventuelt

Ingenting.